
世博会户外wpc木塑复合材料

产品名称 世博会户外wpc木塑复合材料

公司名称 宜兴市华龙塑木新材料有限公司

价格 7500.00/吨

规格参数 树种:塑木
产地:江苏宜兴
规格:75*32（mm）

公司地址 中国 江苏 宜兴市 新建镇镇南开发区

联系电话 86-0510-87286777

产品详情

树种 塑木 产地 江苏宜兴
规格 75*32（mm） 等级 优质
含水率 0.1（%） 表观密度 1.3（g/m3）
保温性能 高 特殊功能 耐腐蚀
线性膨胀率 0.002 用途 地板

本公司生产的木塑制品是由高密度聚乙烯与纤维素(秸杆、木粉、稻糠等)经过特殊处理加工而成的一种
新型绿色环保景观材料。具有不腐烂、不变形、不褪色， 拒虫害、防火性能好、不龟裂、无需维护等优
点。塑木不但具有天然的木材的特性而且根据需求可以提供多种颜色供选择。还可以适用于建造平台、
栏杆、步道、踏步、户外桌椅、花架、树池.

塑木

宜兴市华龙塑木新材料有限公司位于风景秀丽的太湖之滨宜兴市新建镇,240省道旁,东连锡宜高速，北连
沪宁、沿江高速，南接宁杭高速，地理位置优越，交通十分方便。公司占地100余亩，着力于研发及生产
新型塑木环保材料。公司一期工程投资5000万元，其中四条型材生产线年产塑木复合材料10000余吨. “
华龙塑木”制品是由聚烯烃塑料与纤维素(秸杆、木粉、稻糠等)经过特殊处理加工而成的一种新型绿色
环保景观材料。具有不腐烂、不变形、不褪色，拒虫害、防火性能好、不龟裂、无需维护等优点。华龙
塑木不但具有天然的木材的特性而且根据需求可以提供多种颜色供选择。还可以适用于建造平台、栏杆
、步道、踏步、户外桌椅、花架、树池等，同时也可用于室内装潢、物流、包装、运输、制作托盘等领
域。华龙塑木材料施工简单，可以使用普通的木工器械进行施工。本公司经过计算机辅助设计，为客户
提供各种截面的型材，最大程度上满足客户需求，并可根据用户要求，提供各种规格型材，大大方便施
工。华龙公司坚持“质量第一”、“信誉第一”，十分重视企业形象，为适应全球经济一体化，本公司
不断增加科技投入，以增强自身的竞争力，期待更大发展的华龙公司真诚欢迎国内外客户惠顾，并期待
与您建立长期的合作贸易关系！欢迎新老客户来人、来电、来函联系业务，愿与业界朋友携手共创辉煌
明天。



yixing hualong wood plastics new material co., ltd. is located in xinjian town of yixing on the bank of the beautiful
taihu lake. the company is advantageously positioned where is easily accessible with the 240 provincial road and wuxi-
yixing, shanghai-nanjing, yangtze riverbank, and nanjing-hangzhou expressways pass by. the company is devoted to
research, develop and manufacturing of new wood plastic environmental-friendly materials. initial investment will be
rmb50 million among which are four production lines of wood and plastics composite material with an annual output
of over 10,000 tons, hualong wood plastics products are a new type of environmental-friendly scenic material which
are made from polyolefin plastics and fibre of straw, wood flour, rice chaff and others with special process. it features
undecomposable, deformation free, fade resistant, insect damage resistant, good fireproof performance, crack
resistant, and maintenance free etc. the products maintain a natural wood property while available with many selective
colors. it is good for construction of platform, balustrade, pavement, steps, outdoor tables and chairs, pergola, tree
bed, etc., also idea for interior decoration, logistics, packing, transportation, pallet fabrication and other areas. the
material could be easily constructed with ordinary carpenter’s tools and machinery. customer requirements will be
met at max thanks to computer aided design, various sections and specifications are available for convenient
construction. hualong adhere to the principle of quality first, prestige first in establishing its image. investment in
science and technology has been ever increasing in an effort to strengthen its competitiveness in a trend of economic
globalization. hualong welcome your presence and look forward to establish long term business relationship with you.
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